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2018年第 172號法律公告

《2018年山頂纜車條例 (修訂第 3(3)條 )公告》

(由商務及經濟發展局局長根據《山頂纜車條例》(第 265章 )第 3(4)
條作出 )

1. 生效日期
本公告自 2018年 12月 31日起實施。

2. 修訂《山頂纜車條例》
《山頂纜車條例》(第 265章 )現予修訂，修訂方式列於第 3 條。

3. 修訂第 3條 (建造和操作若干纜車軌道的權力 )

第 3(3)條，《圖則》的定義——
廢除
“MH2528c”

代以
“MH2528d”。

商務及經濟發展局局長
邱騰華

2018年 10月 9日

L.N. 172 of 2018

Peak Tramway Ordinance (Amendment of Section 3(3)) 
Notice 2018

(Made by the Secretary for Commerce and Economic Development 
under section 3(4) of the Peak Tramway Ordinance (Cap. 265))

1. Commencement

This Notice comes into operation on 31 December 2018.

2. Peak Tramway Ordinance amended

The Peak Tramway Ordinance (Cap. 265) is amended as set out 
in section 3.

3. Section 3 amended (power to construct and work certain 
tramways)

Section 3(3), definition of Plan—

Repeal

“MH2528c”

Substitute

“MH2528d”.

Edward YAU
Secretary for Commerce and 

Economic Development

9 October 2018
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註釋
第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

註釋

1. 根據《山頂纜車條例》(第 265章 ) (《條例》)第 3條，山頂纜車
有限公司 (公司 )具有建造和操作纜車軌道的權利。本公告
的目的，是修訂《條例》第 3(3)條中《圖則》的定義，使現有纜
車軌道範圍的一部分範圍，不再屬纜車軌道範圍 (豁除範圍 )。
該豁除範圍，連同若干額外土地，將會以土地契約形式批予
公司。在豁除範圍上進行的建築及建造工程，將會受建築事
務監督按《建築物條例》(第 123章 )規管。

Explanatory Note

1. The Peak Tramways Company Limited (company) has the right 
to construct and work the tramway under section 3 of the Peak 
Tramway Ordinance (Cap. 265) (Ordinance). The purpose of 
this Notice is to amend the definition of Plan in section 3(3) of 
the Ordinance so that a portion of the existing tramway area is 
to cease to form part of the area (excluded area). The excluded 
area, together with certain additional land, will be granted to 
the company by way of a land lease. The building and 
construction works to be carried out on the excluded area will 
then be subject to the regulation of the Building Authority 
under the Buildings Ordinance (Cap. 123).
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